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Abstract (en)
[origin: US2020073328A1] A method for producing a tube (1) for a friction system comprising the tube (1) and an arbor (2), in particular a tube
provided to rub around a pinion arbor, the method comprising a first stage of plastic deformation of the tube, in particular a first stage of plastic
deformation of the tube that is controlled in deformation, followed by a second stage of hardening of the tube, in particular hardening by heat
treatment.

Abstract (fr)
Procédé de réalisation d'un tube (1) pour système de friction comprenant le tube (1) et un arbre (2), notamment un tube prévu pour frotter autour
d'un pignon arbré, le procédé comprenant une première étape de déformation plastique du tube, notamment une première étape de déformation
plastique du tube contrôlée en déformée, puis une deuxième étape de durcissement du tube, notamment durcissement par traitement thermique.
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